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Altafulla per 
l’Emergència Climàtica
El ple de l’ajuntament ha aprovat per unanimitat una 
moció d’AA que insta al  reconeixement de l’estat 
d’emergència climàtica en què ens trobem.  La 
declaració suposa iniciar un procés d’educació, 
formació i conscienciació a tota la població sobre la 
veritat de la crisi ecològica. Amb la moció l’ajuntament 
d’Altafulla es compromet a adaptar el municipi a la crisi 
climàtica, establint compromisos i normatives. Caldrà 
implementar un Pla d’Emergència Climàtica del municipi 
que contempli abandonar els combustibles fòssils, 
l’aposta per una energia 100% renovable, una mobilitat 
sostenible, crear espais per als vianants, fomentar la 
bicicleta i altres mitjans de transport no contaminants 
fent reduir paral·lelament l´ús del vehicle pels trajectes 
interns, promoure l’augment de l’eficiència energètica i 
aconseguir una política de residu zero

Millores del nou contracte del 
Consell Comarcal sobre la Brossa 
El nou servei que començarà el 2020 i que ERC ha votat en contra inclou per Altafulla: 

Rebuig. L’increment de 19 contenidors (més 16 de reserva) que es buidaran diàriament 
tot l’any.

Orgànica. 5 nous contenidors, buidat diari a l’estiu i 3 cops per setmana/resta any. 
Recollida  “porta a porta” als grans productors a l’estiu i Setmana Santa 4 cops/setmana

Paper. 4 nous contenidors, buidat diari a l’estiu i recollida “porta a porta” als grans 
productors (3 setmana/estiu, 2 resta any) 

Vidre. 6 nous contenidors, buidat diari a l’estiu, 3 cops setmana/resta de l’any

Envasos. 5 contenidors més, buidat diari a l’estiu, 4 cops setmana/resta de l’any 

Continuïtat del “porta a porta” a la Vila Closa

Contenidors de superfície es netejaran per fora cada 15 dies tot l’any i per 
dintre cada 15 dies a l’estiu, 1 cop al mes la resta de l’any.

Nous tipus de contenidors que incrementen els actuals. Caldrà pensar bé 
la ubicació. El buidatge diari a l’estiu de totes les fraccions evitarà els espectacles de brutícia 
que es donen actualment a les illes, si s’acompanya també amb un increment del civisme, 

Amb dades del Servei Català de Trànsit, els pocs més de 4 
quilòmetres de la variant de la 340 entre les rotondes de la 
Móra i de Torredembarra, des de l’entrada en funcionament 
el juny del 2000 i fins al setembre de 2019 s’han enregistrat 
129 accidents amb un total de 20 morts, 34 ferits greus i 
176 ferits lleus. La major part d’accidents mortals s’han 
produït en el moment que finalitza, a la Móra, l’autovia A7 
de 2 carrils i a l’entrada de la rotonda de Torredembarra. 
Les correccions adoptades i l’obligatorietat que els camions 
circulin per l’autopista ha fet que en els darrers 3 anys 
s’hagin produït 21 accidents amb 3 víctimes mortals, 2 de 
greus i 28 lleus, reduint la mitjana anual (En els sinistres 
segueixen havent camions implicats que poden sortir de 
l’autopista per anar al Bufet). Des de la instal·lació dels New 
Jersei a la rotonda de Torredembarra per part de Fomento, 
fa 14 mesos, en aquell quilòmetre 1175 s’han produït 4 
accidents amb 2 morts (un  per girar en contra direcció i 
l’altra per encalç mentre esperava accedir a la rotonda). 
Fèlix Alonso, com a Diputat, va aconseguir la prohibició de 
circular camions i que s’allargués la doble via de l’autovia 
des de la Móra fins a Torredembarra amb connexió directa 
a l’autopista, un projecte aturat per la manca d’un govern 
espanyol que pugui executar pressupostos. 

Cau la sinistralitat de la N340

Quan Altafulla tenia veu al Congrés es va aconseguir aprovar 
el desdoblament de l’N340 al seu pas per Altafulla. A la imatge 
Fèlix Alonso i Iñigo de la Serna quan era ministre de Fomento



En la modificació de crèdit per obres en el 
camp de futbol , es va assegurar que només es 
feia un canvi dels actuals focus per uns de led 
i que en poc temps estarien amortitzats. Des 
d’AA els hi vam comentar que la substitució era 
NECESSÀRIA però no URGENT, i que per tant 
calia fer-ho bé amb un estudi de necessitats 
de l’estadi I per mirar de substituir les torres 
de suport dels focus per fer-les accessibles al 
camió de manteniment de la brigada en cas 
de reparació. Sembla com si “el cobrador del 
xandall” hagués demanat presa pel pagament 
dels serveis prestats a la campanya, però es 

va haver de fer una altra modificació, ja que 
s’havien de canviar tots els cables a banda 
del quadre elèctric. Estem a Octubre i la nova 
il·luminació “ni està ni se la espera”. Des de fa 
dos mesos hi ha quatre membres de la brigada 
quasi permanentment a més de les empreses 
externes fent rases i col·locant el quadre. 
Arribarem a saber el cost de tot plegat? I encara 
no tenim la nova llum. Això s’assembla massa a 
la transparència... del fantasma.Perquè encara 
no han col·locat els nous focus (ja comprats)?? 
Les torres actuals no aguanten el seu pes. 
GENIAL. Improvisació???, Massa presa???
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El misteri de la llum de l’Estadi 

El Full molesta  
al Govern i 
rebem amenaces     

Comença el curs amb la mala notícia que 
l’Escola d’Adults no impartirà cursos, com a 
mínim fins al gener. La regidoria d’Ensenyament 
s’excusa dient que estan a l’espera del dictamen 
de la inspecció de treball que es va realitzar al 
maig en plena campanya electoral i provocada 
per la denúncia d’una de les professores. Una 
vegada sabut que el model de contractació del 
professorat ha de ser diferent, el govern actual 
hagués hagut de trobar una solució que hagués 
permès començar l’Escola amb l’inici del curs, 
ja sigui per licitació d’una empresa externa, 
la creació d’una cooperativa de professors 
o una altra forma. El que no és vàlid són els 
subterfugis, L’Escola d’Adults és tancada per 
falta d’un model d’Escola i de planificació. 

Horari d’atenció ciutadania de les regidores i regidors d’AA  
Dilluns 18-20h aJaume Sànchez i Francesc Farré. 

Dimecres 10-12haMontse Castellarnau 
Divendres 11-13haMarisa Méndez-Vigo

9 Despatx oposició, ajuntament entrant pel carrer Barceloneta 8

La regidora de Comercio y Turismo pide paciencia 
a los vecinos de la plaza Martí Royo en sus quejas 
por el desbordamiento del espacio de las terrazas, 

ruidos, horarios de cierre y limpieza. Alguien 
debería recordar a la regidora que cuándo las 

ordenanzas no se cumplen y no se actúa tiene un 
nombre: PREVARICAR.

L’Escola d’Adults 
tancada

Legalitats Dubtoses

El nostre grup municipal , en cap moment, ha acusat 
l’equip de govern, ni a cap regidor, de prevaricar ni  
vulnerar la llei. El que vam manifestar a l’escrit del 
darrer FULL,  i reiterem, com hem defensat sempre, 
és que l’Alcalde, l’equip de govern i tots i cadascun 
dels seus membres, tenen l’obligació de vetllar pel 
compliment de la llei i respectar-la. En aquest sentit, 
Alternativa Altafulla, en benefici de tots els veïns i 
veïnes, estarà amatent a qualsevol irregularitat o 
vulneració de la normativa per part dels representants 
de l’equip de govern. 

El govern Molinera-PSC i ARA han aprovat 
discriminar les persones no empadronades a la 
piscina i el pavelló amb l’informe negatiu dels 
tècnics, fan que 4 entitats utilitzin amb un gratis 
total el camp de futbol i el pavelló mentre la 
resta de població paga dues vegades (una per 
entrar i l’altra amb els impostos per mantenir 
instal·lacions). No fan balanç dels 100 dies 
aplicant la prohibició de la llei però no apliquen 
el paràgraf de la mateixa llei que impedeix 
exhibir pancartes i llaços en edificis públics en 
període electoral. I aproven taxes amb el vot 
telemàtic quan la justícia encara no ha resolt si 
el ple que el va aprovar és legal o no.

Des de la inauguració, fa uns 10 anys, del 
Pavelló Esportiu i amb la col·locació de gespa 
artificial i arranjament fa 4 anys de l’Estadi 
Municipal, Alternativa Altafulla va decidir 
aplicar unes taxes toves pel seu ús  (3 €/h pista 
sencera/futbol 11 i 1,5 € mitja pista/futbol 7), 
taxes pensades per ordenar i optimitzar espais 
i horaris, en cap cas per compensar les grans 
despeses de manteniment, neteja, subministres 
de llum, gas, aigua i de personal. Aquestes 
taxes no han impedit mai que les entitats 
poguessin desenvolupar la seva lloable activitat 
esportiva que sempre hem valorat i que en 

pagar-les estaven més legitimades per justificar 
l’ocupació i bon servei de les instal·lacions.  

En el darrer ple, el govern d’Eina, PSC i ARA 
han aprovat unes noves  ordenances que, 
del conjunt d’entitats del poble, eximeixen de 
pagar res a 4. Decisió que qualifiquem de poc 
responsable i electoralista. L’equip de govern 
ha cedit a les pressions i ara és tot de franc per 
aquestes entitats i les coses que no tenen preu 
no es valoren. Unes instal·lacions municipals 
que són pagades per tots els ciutadans 
d’Altafulla, practiquin o no esport. 

Al pavelló i a l’Estadi tot de franc
Alguns, SÍ; d’altres, NO


